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个  人  简  历
个人情况：                                                                      

姓名：陈妍羽
性别：女
身高：173cm
电子邮件：503295683@qq.com
手机号码：18911127389

教育背景：                                                                      

2013.9 - 现在    在读本科生，外交学院，英语系英语专业，二外西班牙语，辅修外交学；  
2011.9-2013.7   广东省珠海市第一中学

社会工作：                                                                     

2013.11-2014.6 担任宋庆龄故居双语志愿讲解员，主要为中国游客和外地游客讲解故居遗址。
2013.12 学生会外联部，接待吴建华大使并全程陪同人民大学参赛，协助比赛现场工作。
2014.3 代表外交学院时事研究会参加匈牙利大使馆的交流活动。
2014.9 鸟巢南美超级德比杯比赛啦啦队队员。
2014.12 日本艺术团访华，表演舞蹈“风酥雨忆”。
2011-2014 担任礼仪队工作一职，负责颁奖仪式典礼和晚会后台工作。
2015.4  LPS高端房产展销会翻译
2015.5 为国家商务部就“中国对外贸易”做翻译工作

获奖情况：                                                                     

外交学院优秀学生干部
优秀社会工作者
校级三等奖学金
北京高校乒乓球比赛女子组第四名
北京市太极拳比赛第二名
校园女生风采大赛第一名
广东省团体健美操比赛第一名

自我评价：                                                                     
对待事情积极主动，较强的学习能力和沟通交流能力，有团队合作精神，能够承担压力。
性格乐观开朗，有着广泛的兴趣爱好。

业余爱好：                                                                     
乒乓球，太极，舞蹈，游泳，钢琴，画画。


Personal resume

Personal data：                                                                     
Name: Yanyu Chen  
English name: Rose
Sex: Female  
Height:173cm
E-mail address: 503295683@qq.com
Mobile: 18911127389

Education：                                                                     

Sep.2013 - present    undergraduate， China Foreign Affairs University，department of English as well as Spanish，second major is Diplomacy. 

Social work：                                                                     

Nov.2013-Jun.2014 Volunteer as a bilingual interpreter in Former Residence of Soong Ching Ling
Dec.2013  As a member of Liaison Department of Student Union，I was responsible for the Reception work including ambassador Jianhua Wu and the team of Renmin University of China.
Mar.2014 In half of the Current Affairs Club， I took participate in multi-communication activity conducted by Hungarian Embassy.
Sep.2014  Super Clasico de las Americas，as a member of cheering squad in the Bird Nest.
April. 2015 work as interpreter at China’s Luxury Property Show
May. 2015 work for MINISTRY OF COMMERCE PEOPLE’S REPUBLIC OF CHINA regarding on China’s foreign trade business
Main awards & honors：                                                           

Scholarship for outstanding social work
Excellent Student Cadre
the first-prize scholarship in university
Second place in Tai Chi competition in Beijing
Third place in Pinging competition among universities
First place in talent show competition in cfau
[bookmark: _GoBack]First place in Aerobics Competition in Guangdong Province 

Self-evaluation：                                                                    

I’m initiative and independent and have a good command of communication. Willing to work under pressure and assume responsibilities.

Hobbies：                                                                 

Ping pong,Tai Ji,dancing,swimming,piano,painting.
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